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  Király Viktort a Star Radio stúdiójában kérdeztük.
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  Először jársz itt Erdélyben. Milyen gondolatokkal érkeztél? Hogy tetszik amit látsz?Nagyon megtisztelő, hogy itt lehetünk és nagyon örülünk. A reptérről idefele láttuk a tájatgyönyörű volt. Ha több időnk lesz, akkor vissza fogunk jönni és szétnézünk. Remélem mégvisszajövünk.Milyen a kapcsolatod a résztvevőkkel, a megasztáros ismerőseiddel?Jó. Lakatos Krisztiánnal tartom leginkább a kapcsolatot. Vele néha leülünk egy „kávéra”, de atöbbiekkel is jó a viszonyom.Fekete Dáviddal is? Hiszen a kettőtök párharcából te kerültél ki győztesen.Vele is találkozok. Fellépéseken inkább, „haknikon” és akkor beszélgetünk is.Az új lemezed, amit Király Viktorra kereszteltetek, hogyan fogy, milyenek a visszajelzések?Abszolút pozitív visszajelzéseket kaptam. Szerepelt a lemez több rádiós listán és volt az elsőkközött is. Szerintem nagyon jól sikerült. Kardos Norbert barátommal nagyon sokat dolgoztunkrajta, a  szövegírásban pedig egy tehetséges hölgy, Natalie Stevanovics segédkezett. Ez ahármas csapat dolgozott az egész albumon.  

  Király Viktor édesapjával  Az első kislemezed a Forgószél, melyik lesz a következő?Ha meghallgatják a lemezt, akkor tudni fogják, de ez maradjon meglepetés. Az öt órai koncerten milyen zenék hangzanak majd el? Készülsz valami meglepetéssel aközönségnek?Lesznek dalok a megasztárból, de lesz zene az új albumról is. Egyelőre többet  nem árulok el.Mindenkinek azt ajánlom, hogy húzza fel a táncos cipőjét, mert nagy buli lesz.
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